
My sme to dovolili! Genocída mohla začať a aj
začala!
- CZ24 News | 15. prosince 2021

Prečo?

Tak a teraz si skúste odpovedať na otázku, prečo to muselo dôjsť až sem? Pretože je Deep State až
tak zlý? Áno, je veľmi zlý, pre väčšinu je dokonca nepredstaviteľne zlý, ale to nie je ten hlavný
dôvod! Pretože tu na nás robili všetky možné mimozemské rasy tisíce rokov svoje experimenty? Áno,
to samozrejme tiež, ale tiež to nie je ten hlavný dôvod, prečo sme práve teraz boli skoro vyhladení!

To úplne najdôležitejšie je, že:

MY SME TO dovolili!
Hádzať vinu na všetkých okolo pokojne môžeme, ale je to len náš alibizmus. K páchaniu zla
vždy musia byť 2 strany: jedna, ktorá ho pácha a druhá, ktorá to zlo dovolí páchať. Opustili
sme pudy sebazáchovy ako nepotrebné, stratili sme prirodzené inštinkty, prijali sme
červenú ideológiu liberalizmu, ktorá nás urobila bezbrannými proti všetkým formám ZLA.

Aj zlo má svoj poriadok!
Všetci tí, ktorí sa dopúšťajú nejakej formy zla vo veľkom, či už to sú nejakí pučmidráti umelej
inteligencie, technologické rasy,… atď,musia dodržiavať vesmírne zákony!To znamená, že aby
sa karmicky nezničili, snažia sa robiť maximum vecí tak, aby pri tom rešpektovali našu
slobodnú vôľu!!! A k tomu je potrebné urobiť 2 kroky: oznámiť zámer a počkať na
dobrovoľný súhlas s prevedením zámeru. Všetky mimozemské rasy to vedia a Deep State,
teda jeho najvyšší predstavitelia, to vedia tiež. Preto to vždy museli urobiť tak, aby nás
dopredu nejakým (akýmkoľvek) spôsobom informovali o tom, čo nás čaká, a potom nás
museli nejako prekabátiť, aby sme to urobili dobrovoľne. A tak to aj robia. Informujú nás
spôsobmi, ktorým buď nerozumieme alebo to neberieme vážne. Napríklad seriál
Simpsonovci je ich hlásna trúba, ďalej je to Hollywood a ich sci-fi tvorba…

1. Oznámiť zámer
Takzvaný „normálny“ človek:

berie sci-fi film ako rozprávku
správy na hlavnom televíznom kanáli považuje za realitu
verí všetkému, čo ho učili v škole
verí takzvaným autoritám
verí svojim rodičom
rovnako vychováva i svoje deti
má stádové myslenie
verí, že sa všetko robí pre blaho človeka…

… preto neverí ničomu, čo nie je v súlade s jeho svetonázorom (ktorý mu bol do hlavy nevedomky
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implantovaný systémom) a teda žiadne signály ani informácie, ktoré sú v rozpore s jeho
implantovaným svetonázorom neprijme, a keď ich prijme, tak ich nepochopí, a aj keby ich pochopil,
tak im rovnako neuverí.

Naviac je:

príliš pohodlný, aby sa vzdelával v iných veciach než v tých, ktoré sú vyžadované systémom.
príliš zamestnaný na to, aby mu zostal čas na premýšľanie, pri ktorom by musel pripustiť, že je
všetko inak a poprel by tak celý svoj doterajší život. To sa nikomu nechce a volá sa to
„Kognitívna disonancia“.
príliš zadlžený, takže aj závislý na systéme. Aj keby oplýval nadmierou inteligencie, tak
nemieni riskovať, že ho systém klepne cez prsty za niečo, čo sa mu nebude páčiť.

Normálne mysliaci človek by povedal, že ak sme to vedeli dopredu, prečo sme s tým
nezačali niečo robiť?

Má snáď niekto pocit, že tých informácií dostal vopred málo? Napríklad chemtrails, ktoré videl
každý človek na planéte tisíckrát, a ktoré existujú viac ako 20 rokov. Nie je to snáď jasný dôkaz, že sa
tu niekto pokúša o genocídu ľudstva? A predstavte si, že aj po tých 20 rokoch sú ľudia, ktorí tomu
stále neveria! Hoci si to môže každý overiť, môže si dať na balkón nejakú nádobu, počkať si na trochu
toho správneho dažďa a odniesť to do nejakého labáku. Ale nie! Neurobí to a radšej sa pohodlne
rozhodne, že tomu nebude veriť. Radšej z vás bude robiť blbca, že ste naleteli nejakým konšpiračnom
blábolom! Posledné mesiace chemtrails ubúdali a teraz už nie sú skoro vôbec, pretože na to nemá DS
peniaze. Aliancia nám sype na hlavu namiesto toho germánium, ktoré má napraviť škody spôsobené
predchádzajúcimi jedmi a ťažkými kovmi. Ďalej tu je kinematografia. Boli natočené desiatky
apokalyptických filmov o vypustení nejakého šialeného vírusu a o následnom vyľudnení
planéty. Kniha The Great Reset, podľa ktorej ide skoro každá vláda na planéte, bola k dispozícii aj
pred vypuknutím podvodu Covid. Mohli ste si ju pokojne kúpiť a prečítať, ale kto by tomu veril,
že? Sú knihy o tom, že vírusy nie sú a nemôžu byť nákazlivé, ale to je predsa nezmysel, čím by sa
potom zaoberali virológovia!

 

 

V Georgii stoja kamene, kde je jasne napísané, že tu bude prebiehať depopulácia, ale to je len asi
nejaká sranda! Gates je najväčším stúpencom depopulácie, spôsobil svojimi injekciami milióny
mŕtvych a milióny postihnutých, ale to je asi súhra náhod! Sú videá dokumentujúce stovky
koncentračných táborov v Amerike (FEMA Camps) pripravených na likvidáciu odporcov
režimu! Existuje množstvo fotiek, kde sú vidieť milióny plastových rakiev uskladnených v blízkosti
každého veľkého mesta v Amerike!
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The Georgia Guidestones

Sú známe všetky patenty na rôzne nanotechnológie pre spustenie transhumanismu, na hydrogél, na
lipidové obaly pre mRNA, technológie CRISPR, hydroxid grafénu, SARS CoV2 a ďalšie. Všetko je
prístupné a voľne k nahliadnutiu aj na našom webe… a takto by som mohli vymenovať nekonečný
zoznam toho, čo všetko bolo známe dávno pred tým, než odštartovala akcia Covid. Napriek tomu to
len veľmi málo ľudí pochopilo. To je názorná ukážka, ako nezmyselná je myšlienka
demokracie. Väčšina jednoducho pravdu nemá. Pravdu malo tých niekoľko prebudených percent ľudí,
ktorí si museli nechať ľúbiť urážky od väčšiny, ktorú svojim postojom paradoxne zachraňovali. Hoci
už celý svet vie, že to bol všetko podvod, napriek tomu sa vám aj dnes v obchode stane, že na vás
nejaká protivná baba zavolá políciu, že nemáte náhubok, že vás predavačka odmietne obslúžiť, keď
nemáte handru na hube.

Tak kde je chyba? Ľudia dostali informácie naservírované na striebornom podnose a aj tak nič? Tým
Deep State splnil prvý bod – informoval o svojom zámere.

2. Získať súhlas
Aby mohol systém začať konať, potrebuje súhlas človeka, ako akt slobodnej vôle. Alebo
nepotrebuje? Keď niekto niečo urobí úplne dobrovoľne, tak je to to isté, ako keby
ten súhlas dal.

Tak napríklad rúška: Vláda vydá nejaké nariadenie, ktoré nemá žiadnu platnosť, pretože nie je
ukotvené v zákone, a teda to už vôbec nie je vymáhateľné, a to dokonca ani políciou SR. Každý, kto
to po vás chce, sa dopúšťa trestného činu so sadzbou až 2 roky. Súdy vydajú niekoľko
jednoznačných verdiktov, že vláda v tejto veci koná nezákonne a viete čo? Ono to vlastne nikoho ani
nezaujíma! Vláda to nesmie nariadiť, polícia to nesmie vymáhať, a napriek tomu v každej trápnej
predajni si ochranka honí svoje ego, ako na vás môže púšťať hrôzu! Takže nikto to nesmie urobiť,
každý sa dopúšťa trestného činu, a napriek tomu vás kdejaká bába poučuje, čo máte mať na hube?

Alebo ďalší príbeh: „Vakcíny“,ktoré nie sú vakcínami ani omylom. Sú experimentálne, pretože
neboli otestované štandardnými postupmi. Štandardnými postupmi nemohli byť otestované, pretože
hneď v prvom kole všetky pokusné zvieratá zomreli. K štandardnému testovaniu už preto nemohlo
dôjsť, preto boli uvoľnené na trh len v núdzovom režime, ktorý bol povolený len pre prípad
pandémie svetového rozsahu, čo tiež nebolo splnené ani vzdialene. Preto, aby vám niekto mohol
pichnúť túto experimentálnu injekciu, musíte udeliť písomný súhlas po tom, čo ste boli poučení o
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charaktere experimentu a oboznámení so všetkými možnými rizikami, ktoré z neho vyplývajú. Nič z
toho sa nedeje v žiadnom očkovacom centre. Keď tam niekto príde a bude chcieť akýkoľvek
štandardný certifikát, ktorý je potrebný na to, aby vám látka mohla byť podaná, detailný popis
experimentu, ktorého sa zúčastňujete a rovnako detailný popis všetkých negatívnych účinkov, ktoré
môžu pri experimente nastať, nič také vám nedajú, pretože nič také ani nemajú, ani mať nemôžu,
pretože je to podvod ako prasa. Systém ani neočakával, že by sa niekto taký mohol objaviť, a preto
ani nič také nemusí robiť.

Nikto vás do tohto experimentu nesmie nútiť. Ani vedúci v
práci, ani škola, inak sa dopúšťa veľmi
závažného trestného činu!
Napriek tomu ľudia stojí frontu a predháňajú sa, kto to dostane skôr. Oni naozaj žiadny súhlas
nepotrebujú, nemusia ani platiť za to, že sa ľudia dobrovoľne zúčastňujú najnebezpečnejšieho
masového experimentu všetkých čias. Ľudia tam idú totiž úplne sami, dobrovoľne a nechajú sa zabiť
nejakým dobrovoľníkom, ktorý tam má zrovna službu!!! Nechápete?!

Stačil by jeden jediný osvietený uvedomelý človek, ktorý by tam nastúpil so svojim rovnako
osvieteným právnikom a „rozbil“ by im tam ich očkovacie centrum tak, že by ho museli okamžite
zavrieť a odviezť celý personál v putách, pretože tam je protizákonné úplne všetko! V podstate
systém správne predpokladal, že ľudia budú vystrašení tak veľmi, že nič z toho nemôže vôbec byť
potrebné. Pôjdu tam aj bez súhlasu a tí, čo im to vpichnú, pokojne budú riskovať trest smrti pred
vojenským tribunálom za genocídu, pretože zabíjajú ľudí na vlastnú päsť. Ale oni si myslia,
že ľuďom pomáhajú!

Systém splnil obidve podmienky na to, aby dodržal zákony
našej slobodnej vôle. O všetkom nás informoval a súhlas ani
nebol potrebný. Genocída mohla začať a aj začala!
 

Prečo to všetko píšeme?
Späť k tomu zlu. Z vyššie uvedeného vyplýva, že bez nášho súhlasu a bez našej spolupráce by nič z
toho nebolo možné uskutočniť. Ani jeden jediný človek si nemusel vziať
náhubok! Nikdy! Nikam! Ani jeden človek do seba nemusel nechať vpáliť jedovatý mimozemský
koktail, keby nechcel a keby proti zlu bojoval. Celý ten ich Covidový bordel by skončil skôr,
než by začal.

Povedali sme si, že ZLO je iba absencia DOBRA. Dobro je podobná energia ako svetlo. Tma je tiež len
absencia svetla. Akonáhle sa niekde objaví svetlo, temnota okamžite bez boja vyčistí priestor. So
zlom je to to isté. Absencia dobra umožňuje expanziu zla. Ale dobro nevzniká samo od seba. Dobro je
energia, ktorú musí niekto vytvoriť a nasmerovať, rovnako ako svetlom musí niekto posvietiť. Keď sa
do niečoho nedá energia, tak sa nič nestane. Bez energie všetko padá samospádom dole do hmoty,
do temnoty, do zla.

A slniečkári a liberáli si myslia, že len tak budú sedieť v lotosovom kvete, usmievať sa a tým ožiaria
svet? Myslia si zrejme, že sa ich to zlo zľakne!



Ako to má správne vyzerať
Naši dávni predkovia Slovania boli oproti nášmu súčasnému ťažko zaostalému ľudstvu nemerateľne
duchovne vyspelí. Ako sme už veľakrát uvádzali v článkoch, vedeli ovládať hmotu, telepatia bola
samozrejmosťou, poznali celý vesmír, medzi-galakticky cestovali, dokázali sa stať neviditeľnými,
nepoznali choroby, žili v absolútnej harmónii s celou prírodou a vesmírom. Dnes ani nemáme slová,
aby sme ich vyspelosť popísali. Z nášho pohľadu a z pohľadu iných rás žijúcich vtedy na Zemi to
boli  BIELI BOHOVIA.

A teraz slniečkári zbystrite, teraz to bude tá najdôležitejšia časť práve pre vás:

Hoci títo naši dávni predkovia boli tak neskutočne vyspelí, že to ani dnes nedokážeme opísať, nieto
pochopiť, zabíjali svojich nepriateľov po miliónoch! Chápete to? Tí, čo ich ohrozovali, čo boli rôzne
poddruhy ľudí, umelo vytvorené rasy pre prácu, rôzne hybridy vytvorené anunnackými genetickými
experimentmi, pre nich predstavovali určité nebezpečenstvo, a preto sa logicky museli brániť. Oni
sami nešli niekam na cudzie územie, aby tam zmasakrovali miestne obyvateľstvo a vzali si jeho
územie ako to urobili španielski conquistadori s pôvodnými obyvateľmi v Amerike. Oni mali všetko,
čo potrebovali k svojmu životu, ktorého si cenili nadovšetko, rovnako ako si cenili svoj rod. A hoci to
boli najmierumilovnejší tvorovia na planéte, tak sa dokázali dokonale brániť proti akémukoľvek
nepriateľovi! Dokázali sa premeniť napríklad na stádo vlkov alebo tigrov, alebo koní a preleteli cez
formácie nepriateľa a za nimi ostávali len hromady mäsa a mŕtvol. Ako zbraň používali napríklad len
svoju vôľu, takže na diaľku dokázali paralyzovať nepriateľa alebo ho prinútili k zbesilému úteku. Ale
keď bolo potrebné, dokázali používať aj sečné zbrane, až hlavy lietali. Tiež sa dokázali stať
neviditeľnými a napadli nepriateľa v noci a všetkých pozabíjali skôr, než by oni ráno vyrazili proti
nim. Oni nemuseli riešiť primeranú obranu a čakať, až nepriateľ zaútočí, pretože vedeli čítať
myšlienky a mali dokonalé napojenie na všetky poznania, takže videli aj všetky možné scenáre
dopredu. Úmysel nepriateľa bol jasný a oni mali schopnosti sa takému zlu ľahko postaviť. Bola to ich
povinnosť, inak by si nezaslúžili miesto tu na Zemi.

Kto nie je schopný sa sám o seba postarať, nezaslúži si nazývať sa človekom. Matka, ktorá
nie je schopná ochrániť svoje dieťa, je zlou matkou. Otec, ktorý nedokáže ochrániť svoju
rodinu, je zlý otec. Poľnohospodár, ktorý nie je schopný ochrániť svoju úrodu, je zlý
poľnohospodár. A vojak, ktorý raz zložil prísahu, že bude chrániť svoju vlasť, by ju mal
chrániť, a to nielen pred vonkajším nepriateľom, ktorým sú čierni nájazdníci pašeráctva do
našej krajiny, rôznymi spôsobmi, ale aj pred vnútorným, ktorý sú oveľa horší. Tým
najväčším nepriateľom je momentálne naša vláda, všetky mainstreamové
médiá a zdravotníctvo. 

Záver
Niektorým liberálom a slniečkárom vadia veľmi tvrdé a nevyberavé vyjadrenia o zapichnutých. Lenže
to nie sú vyjadrenia len k nim. Hovoríme, čo si myslíme aj o iných skupinách ľudí. Hovoríme nahlas,
čo si väčšina len myslí, ale netrúfne si to napísať. Stojíme si za tým a v žiadnom prípade na tom
nemienime nič meniť. Dokonca je možné, že v blízkej budúcnosti bude potrebné aj pritvrdiť a chrániť
sa pred zabodnutím napríklad aj so zbraňou v ruke. Pripadá vám to pritiahnuté za vlasy? Tak si
predstavte, že sa jedného dňa dozvie 3 miliardy ľudí, že sú v háji a že im nie je pomoci. Doteraz boli
drzí a arogantní, všade sa pchali a zrazu možno budú musieť byť do konca života v trvalej karanténe
doma. Viete si predstaviť, čo to môže celosvetovo spôsobiť?

Príklad: Keď nejaký grázel zabije nevinného človeka, tak sú toho plné médiá a zaobchádza sa s ním
ako s najväčším odpadom spoločnosti. Samozrejme, že v tomto prípade oprávnene. Ale keď si nejaký
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blb nechá dobrovoľne vpáliť Pfizer alebo iné svinstvo, len aby mohol ísť na dovolenku do Chorvátska,
kam by sa dostal ľahko aj bez testu, a potom za dobu svojej zostávajúcej biednej existencie ohrozí
100 ľudí, tak to je ako čo? Tu totiž nejde len o to, že sa niekto nechal zapichnúť či už z akéhokoľvek
dôvodu. Keby sa to týkalo len jeho, dalo by sa povedať: Jeho voľba, on si skazil život. Ale tu je
najdôležitejšie to, čo už sa bohužiaľ s istotou vie: každý vakcinovaný je infekčný syntetickým
svinstvom, a teda veľmi nebezpečný pre celé široké okolie, a to po celú dobu svojej následnej
existencie!!! Takže toto jeho hlúpe rozhodnutie prestáva byť iba jeho.

Nútil ho azda niekto, aby šiel spáchať samovraždu tak sebeckým spôsobom, že bude chodiť po svete
a infikovať spike proteínmi každého, s kým bude chvíľu v kontakte?

Opäť tu musíme pripomenúť, že nehádžeme všetkých zapichnutých do jedného vreca. Je nám veľmi
ľúto detí a starých ľudí, ktorí sa stali obeťami systému. Zvlášť tých, ktorí to dostali bez toho, aby sa
mohli brániť. To je nechutný odporný zločin a dúfame, že všetci, ktorí sa na ňom
podieľali, budú visieť!

Hovoríme o tej skupine tupcov, ktorí sú v produktívnom veku, s internetom normálne bežne pracujú,
takže sa nemôžu vyhovárať, že tie správne informácie nemali k dispozícii a nechali si to vpáliť len
preto, že sú úplne hlúpi alebo chceli nejaké výhody, ako napríklad cestovať, alebo mať iPhone,
tenisky, 500 EUR alebo 4 dni dovolenky „za odmenu“. O tých hovoríme a o žiadnych
iných. Nehanbíme sa nimi pohŕdať a nechceme ich stretať ani na ulici. A ak napríklad v budúcom
roku dovezú Plejáďania nejakú technológiu, pomocou ktorej dokážu zapichnuté indivíduá nejako
opraviť, nebudeme sa s nimi chcieť vidieť ani potom.

Ďalší príklad: Ak sa nejaký alkoholik rozhodne, že sa uchľastá na smrť, tak to môže byť pre jeho
okolie (a nemyslím tým samozrejme rodinu, ale napr. susedov a iných cudzích ľudí), ak pri tom
nepácha výtržnosti, úplne jedno. On si skrátka spôsobuje problémy len sám sebe. Lenže ten
zapichnutý blb je v podstate to isté, čo radikálny islamský samovrah obložený trhavinou! Že
nie? Koľko ľudí zabije výbuch takého blázna? Väčšinou len niekoľko, a ešte len jednorazovo.

Ale zapichnutý šíri skazu všade, kde sa objaví, a to po dobu napríklad aj niekoľkých rokov. Viete,
koľko dokáže zničiť životov, než umrie? Nakazí kolegov v práci, nakazí dobrosrdečnú babičku, čo k
nim chodí strážiť dieťa, nakazí manželku, pretože s ňou sebecky spí, takže tá je na tom rovnako, ako
keby si to nechala vpáliť tiež a nakazí aj tie nebožiatka deti, ktoré budú mať reprodukčné ujmy na
celý život. Všetci nakazení ani nebudú vedieť, od koho to dostali, pretože málokto má toľko
liečiteľských skúseností, aby spoznal, ako sa to prejavuje. Maskuje sa to totiž ako všetko možné a
väčšina populácie nevie, ako sa proti tomu brániť a keď už sa tým svinstvom nakazí, tak ako sa
z toho dostať.

A toto niekomu príde ako normálne? Že by sme sa k nim mali správať pekne, empaticky a s úctou? A
ešte by sme mali rešpektovať ich nepochopiteľný čin? A čo taká tolerancia a láska k blížnemu? Tú
máme mať my k nemu aj cez to, čo spáchal, ale on ju mať nemusel, než to spáchal? On ju mal, ale len
sebeckú sebalásku – aby mohol na dovolenku, aby mohol chodiť do reštaurácie, aby mohol na
koncerty a na futbal, aby dostal dovolenku navyše (mobil, tenisky, pivo, pizzu, …), aby nemusel odísť
z práce, kde to vyžadujú alebo, aby mal proste už od všetkého pokoj … Tak teraz ho
rozhodne mať bude!

Pretože ten teror od zabodaných musíme znášať niekoľkokrát do týždňa, tak viem, o čom hovorím. Je
to hnus! Ak bude potrebovať nejaký liberál tiež túto skúsenosť, nech sa mi prihlási a
sprostredkujeme mu lekciu, na akú nezabudne. Nechám ho s 50 zabodnutými 3 hodiny v jednej
miestnosti, a to každý deň. Po týždni, ak bude ešte pri zmysloch, som presvedčený, že bude po
liberalizme raz a navždy a možno sa z neho vykľuje aj radikálne fanatický fašista.



Ako terapia na vytriezvenie z choroby zvanej slniečkárstvo stačí, keď sa budete pohybovať často po
nočných veľkomestách, v metre a na autobusových či železničných staniciach. Trúfame si tvrdiť, že
za pár dní bude po „chorobe“. V prípade, že ste žena – liberálka a súcitíte s „imigrantmi“, tak ako
úplne najrýchlejšiu liečbu odporúčame zájsť na juh Francúzska a prejsť sa v prístave. Desať
šikovných liečiteľov z Nigérie dokáže vyliečiť slniečkárstvo aj za 30 minút!

Gladiátor s papierovým mečom v aréne a bezbranná žena proti pištoli. To sú asi tak tie prirovnania,
ktoré ukazujú, že proti zlu je nutné bojovať adekvátnymi prostriedkami. Karatista s čiernym pásom
by správne nikdy nemal použiť svoje schopnosti k tomu, aby niekoho zmlátil. Mal by do poslednej
chvíle útočníka varovať, že to s ním zle dopadne, keď sa ho len dotkne. Keď útočník neposlúchne
varovanie a naozaj sa ho dotkne, tak to posledné, čo by mal vidieť, by bola rýchlo letiaca noha na
jeho hlavu. Potom by sa mal z bezvedomia prebudiť zviazaný na policajnej stanici.

A čo taký § 29 trestného zákona o nutnej obrane? Ten je rovnako ako liberalizmus vytvorený
systémom iba preto, aby bola dopredu znemožnená obeti adekvátna obrana, a to ako proti zlu, tak
proti kriminalite. § 29 a liberalizmus majú spoločný cieľ: vytvorenie ideálnych podmienok pre to, aby
si mohlo ZLO vyčíňať, ako chce.
V prípade zákona o nutnej obrane stačilo pár súdnych procesov, pri ktorých sa obranca snažil
adekvátne brániť a sedí na 20 rokov v kriminále. Po tomto precedense už si málokto trúfne vytiahnuť
na útočníka zbraň, aj keď ju má legálne! To sa radšej nechá okradnúť, radšej prihliada, ako iné
etnika masakrujú starú pani, ale nezasiahne. Opäť zámer!

Pritom by stačilo tak málo! Len zmeniť zákon v prospech ľudí a bolo by po kriminalite! Akonáhle by
útočník vedel, že keď prelezie plot, môže ho majiteľ baráku beztrestne zastreliť, nikdy by tam
neliezol! Akonáhle by útočník začal do niekoho kopať v metre a vedel by, že na nástupišti stojí
minimálne 10 ľudí s puškou pod pazuchou nikdy by si nič podobné nedovolil! A s tým liberalizmom je
to úplne to isté!

Prečo, keď len nazývame veci pravými menami, sa z toho idú slniečkári a liberáli zblázniť?

Všetci slniečkári a liberáli sú ľudia osprostení systémom, ktorý im parádne vypláchol mozgy. A
prečo? No predsa preto, aby náhodou niekoho nenapadlo sa proti systému, proti zlu, proti temnote
postaviť svetlom, dobrom, statočnosťou a spravodlivo zvíťaziť.

Dobro, svetlo, spravodlivosť a pravda vždy zvíťazí, ale len za predpokladu, že sa aktívne
prejaví. Dobro musíte presadiť a svetlo musíte rozsvietiť, inak je tma a zlo. Páchať zlo a dovoliť
páchať zlo, je v podstate rovnaký zločin. Až tak je to jednoduché!

zdroj

Zlo víťazí preto, lebo dobrí ľudia proti nemu nerobia nič!!!
 

https://qanon.sk/my-sme-to-dovolili-2-cast/?fbclid=IwAR1atJwJxruCGdhMrdszJr-fWd6iQoKy0xJnCjBqjz-39yuJbrq1Uosy0r8
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